

29 January 2026

29 يناير 2026

**Disclosures and Compliance Section Market  
Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities  
Exchange**

السادة / قسم الافصاح والامتثال المحترمين  
ادارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: New Cutter Suction Dredger to join NMDC  
Group's Fleet in 2027

الموضوع: انضمام جرافة جديدة إلى أسطول "إن إم دي سي  
جروب" في 2027

NMDC Group is pleased to announce that it has signed a contract for the construction of a new, technologically advanced self-propelled Cutter Suction Dredger (CSD). The vessel will have an overall length of 148 meters and a total installed power of 30,440 KW, with an approximate contract value of AED 618 million.

يسّر مجموعة "إن إم دي سي جروب" أن تعلن عن توقيعها عقداً لتشييد جرافة شفط قاطعة ذاتية الدفع جديدة متقدمة تقنياً، وسيبلغ الطول الإجمالي للسفينة 148 متراً، فيما تصل القدرة المركبة الإجمالية إلى 30,440 كيلوواط، وبقيمة تعاقدية تقديرية تبلغ نحو 618 مليون درهم إماراتي.

The keel laying ceremony which marks a major construction milestone, was held on 28 January 2026. The vessel is anticipated to start operations in the first quarter of 2027.

وقد تمت مراسيم بدء بناء الجرافة في الصين بتاريخ 28 يناير 2026، على أن تكون السفينة جاهزة للدخول في الخدمة التشغيلية خلال الربع الأول من عام 2027.

Yours sincerely,

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Eng. Yasser Nassr Zaghloul /  
المهندس ياسر نصر زغلول /  
Group Chief Executive Officer /  
الرئيس التنفيذي للمجموعة /

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين